



# Dubai International Private School (Al-Quoz)

DIPS, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.



"Empowering Minds, Inspiring Hearts, Shaping the Future"  
"تمكين العقول، إلهام القلوب، تشكيل المستقبل"

March 19, 2025

## Spring Holiday

Dear Parents,

We hope this message finds you and your family well and in good health. As we approach the spring season, we would like to inform you that the spring holiday will begin on Monday, March 24, 2025, and will continue until Sunday, April 6, 2025. Classes will resume as usual on Monday, April 7, 2025.

During this time, we extend our warmest wishes to you and your loved ones for a blessed and joyous Eid Al Fitr. May this special occasion bring happiness, peace, and prosperity to your family.

We look forward to welcoming our students back refreshed and ready for the remainder of the academic year.

Wishing you a wonderful holiday and a blessed Eid!

Warm regards,  
DIPS Administration

18 مارس 2025

## إجازة الربيع

السادة أولياء الأمور المحترمين،

نأمل أن تصلكم هذه الرسالة وأنتم وعائلاتكم بخير وصحة وعافية. مع اقتراب فصل الربيع، نود إعلامكم بأن إجازة الربيع ستبدأ يوم الاثنين 24 مارس 2025، وستستمر حتى يوم الأحد 6 أبريل 2025. وستستأنف الدراسة كالمعتاد يوم الاثنين 7 أبريل 2025.

وخلال هذه الفترة، نتقدم إليكم بأطيب التمنيات بمناسبة عيد الفطر المبارك، سائلين الله أن يكون عيداً سعيداً عليكم وعلى عائلاتكم، وأن يجلب لكم الفرح والسلام والازدهار.

نتطلع إلى استقبال طلابنا من جديد بعد الإجازة وهم بكامل النشاط والاستعداد لاستكمال بقية العام الدراسي.

نتمنى لكم إجازة سعيدة وعيداً مباركاً!

مع أطيب التحيات،  
إدارة مدرسة دبي الدولية الخاصة